
U Općini Ljubeščica potpisani ugovor za projekt vrijedan preko 3 

milijuna eura; uskoro novi Dom zdravlja i ljekarna

6.12.2023.

Danas je u prostorijama Općine Ljubeščica potpisan Sporazum o provedbi projekta „Dom 

zdravlja i ljekarna u Ljubešćici", ukupne procijenjene vrijednosti izgradnje i opremanja 

objekta 3,3 milijuna eura.

Sporazum su potpisali župan Varaždinske županije Anđelko Stričak, načelnik Općine 

Ljubešćica Nenad Horvatić, ravnatelj Doma zdravlja Varaždinske županije dr.sc. Jurica 

Veronek i ravnatelj Ljekarne Varaždinske županije Mirko Magić.

Župan Stričak je tom prigodom istaknuo kako se radi o velikom iskoraku u kvaliteti života 

građana Ljubeščice.

-Prošle godine je Varaždinska županija dodijelila zemljište Općini Ljubešćica na kojem se 

planira izgraditi poslovno-stambena zona i već kod razgovora bilo je riječi da bi Županija u 

tu zgradu smjestila sve svoje zdravstvene ustanove koje ima na području općine .



Preuzimanjem funkcije župana naslijeđen je dug, a govorimo samo o Domu zdravlju, od 

5,5 milijuna kuna. U međuvremenu, taj dug smo smanjili na 4 milijuna i uz to smo oko 3,5 

milijuna kuna uložili u postojeće ambulante koje se nalaze diljem naše županije - rekao je 

župan Stričak dodavši da osim ove novogradnje vode brigu i o obnovi već postojećih 

objekata te kako će idući tjedan biti potpisan jedan sporazum s Gradom Ivancem.

Vezano uz izvješća zdravstvenih ustanova župan je istaknuo kako je Varaždinska županija

osnivač šest ustanova i od toga samo dvije posluju u plusu.

-Svima nama je cilj da se to u narednim godinama sanira i nakon saniranja biti će više 

sredstava za obnovu postojećih objekata. Što se tiče same novogradnje, svjedočili smo 

novim investicijama prije dva tjedna kada je premijer Plenković posjetio područje 

Varaždinske županije i kada je samo u jednom danu započeto, završeno ili potpisano 

nekoliko ugovora u vrijednosti 102 milijuna eura – naglasio je župan Stričak.

Načelnik Općine Ljubeščica Nenad Horvatić je naznačio kako je nakon višegodišnjih 

ulaganja u osnovnu komunalnu i kapitalnu infrastrukturu, konačno na red došla i izgradnja 

novog Doma zdravlja i ljekarne. 

-Još smo prošle godine dobili zemljište na kojem će biti budući poslovno-stambeni centar, 

u kojem smo jednu zgradu planirali za javne namjene, a zahvaljujući Varaždinskoj županiji 

koja nam je darovala zemljište ishodili smo lokacijsku dozvolu i dogovorili da idemo u 

izradu glavnog projekta te dobivanje građevinske dozvole. Investicija je vrijedna oko 3,3 

milijuna eura, ali će još 700 tisuća eura biti vrijedna pristupna cesta koju u Općini 

Ljubešćica već projektiramo i kandidirat ćemo je za bespovratna sredstva Europske unije-

zaključio je Horvatić te se zahvalio Varaždinskoj županiji koja se nakon 2009. godine opet 

uključila jedan projekt na području općine.

Ravnatelj Veronek također je pozdravio ovu inicijativu, rekavši da se veseli projektu.

– Dosad smo sanirali postojeće objekte, ovo je jedan novi iskorak gdje će se graditi 

potpuno novi objekt, upravo primjeren žiteljima, pacijentima, ali i svim djelatnicima Doma 

zdravlja. Veseli nas što će se stvoriti daleko bolji uvjeti nego što su inače i što će se, uz 

uvjete rada, stvoriti i mogućnost stambenog zbrinjavanja liječnika budući da je taj kadar 

najdeficitarniji na tržištu rada-rekao je ravnatelj Veronek.



Ravnatelj Ljekarne Varaždinske županije Magić je rekao da Ljekarne Varaždinske županije

sada u Ljubeščici imaju depo lijekova, ali da je to organizacijska jedinica puno manja od 

ljekarne.

-U ovom novom prostoru ćemo se mi uključiti i izgraditi modernu ljekarnu sa svim pratećim

sadržajima i prostorima za pacijente, prostorom za lijekove, skladište lijekova, 

savjetovalište i svim pratećim sadržajima – rekao je Magić.

Osnovna namjena nove građevine bit će smještena u prizemlje gdje će biti organizirana 

ambulanta s ordinacijama za obiteljsku medicinu, za specijalističke ordinacije 

(npr.fizioterapiju), kao i stomatološku ordinaciju i sve pomoćne sadržaje, prostore ljekarne i

zajedničke prostore, a na

prvom katu trebala bi biti zdravstveno-edukacijska dvorana kapaciteta 200 sjedećih mjesta

te stan za liječnika.

Potpisivanju Sporazuma nazočili su i predsjednik Općinskog vijeća Općine Ljubeščica 

Stjepan Ivanušec, županijske pročelnice Ljubica Božić i Renata Skoko te djelatnici Općine 

Ljubeščica.






